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Concept verslag commissie Samenleving 8 februari 2022

Datum 8-2-2022

Tijd 19:30 - 

Locatie Raadzaal

Voorzitter Dhr. H.T.W. Visser

Aanwezig Mw. B.L.Y. van Die, dhr. L.L.M. Engels, dhr. J.J. du Croix, mw. M.B.M. Jansen, 

dhr. J.G.B.A.  Lombarts, dhr. J. de Nooij, mw. D.M. van der Velden, mw. L. van der 

Velden, dhr. P. de Winkel

Afwezig Mw. J. Harmsen, mw. J. de Nooij

Mw. W. ten Have, wordt vervangen door dhr. Jansen

College Dhr. N. van Dellen, dhr. H. Winters

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

Afwezig: mw. Voetdijk-ten Have, mw. Harmsen en mw. De Nooij.

Vaststellen agenda: de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen verslag 7 december 2022

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

Na aanleiding van het verslag vraagt mw. D. van der Velden of het college signalen 

heeft bereikt van over belasting van mantelzorgers als gevolg van het wegvallen van 

professionele zorg door ziek zorgpersoneel. 

Wethouder Winters zegt dat weliswaar met enige afschaling de zorginstellingen de 

zorg toch hebben kunnen leveren en zal dat ook zo blijven. Het college blijft uiteraard 

alert

3 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties

Naar aanleiding van het planningsoverzicht merkt mw. D. van der Velden op dat het 

raadsvoorstel over de NME en Kunstwerk! in december nog op de planning stond 
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maar er nu niet meer op staat. Groen Links zal hier voor de komende 

raadsvergadering schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording over stellen. 

Wethouder Winters merkt op dat onder aan de planningslijst dit raadsvoorstel staat 

voor Q2 2022. 

De lijsten worden ongewijzigd vastgesteld.

4 Beantwoording vragen dhr. Kagei
Over de brief van de VNG zijn door de fractie GroenLinks drie vragen aan het college 

gesteld.

Deze vragen worden beantwoord door wethouder Winters.

- Deelt de gemeente Zevenaar het door de VNG verwoorde standpunt?

De VNG heeft namens de gemeente daarop geantwoord en het college deelt in ieder 

geval het grootste gedeelte ervan, maar de inhoud delen we zeker.

- Welke impact verwacht de wethouder dat deze korting op ons gemeentelijke 

jeugdzorgbeleid zal hebben?

Er zal na 2024 een financiële impact aan de orde zijn van een tot anderhalf miljoen. 

Maar naast de impact op de gemeentelijke financiën gaat de rijksoverheid ook meer 

toe naar eigen bijdragen, zowel bij de abonnementstarieven als bij de jeugdzorg. 

Mogelijk zou daarmee de impact voor de gemeentelijke financiën gelijk blijven ten laste 

van de mensen die de zorg moet betalen met een eigen bijdrage. Er is nog steeds een 

discussie gaande tussen de VNG en de rijksoverheid over dit onderwerp. De details 

volgen later en daarmee ook de consequenties. 

- Ziet de wethouder aan de voorkant opties om de genoemde bezuinigingen het hoofd 

te bieden, als de kortingen vanaf 2024 toch van kracht zouden worden. Hoe gaan we 

hierop voorsorteren? Er van uitgaande dat we onze  jeugd niet tussen wal en schip 

willen laten vallen.

Het college is van mening dat er door gegaan moet worden op de eerder ingeslagen 

weg, er is immers ook geen weg terug. De optie die het college ziet is dat de financiële 

stromen op een andere manier ingericht moeten worden. Het ingezette beleid zoals de 

POH en voorliggende voorzieningen bekijken met culturele instellingen en met 

Caleidoz. Regionaal en sub regionaal moet de jeugdzorg goed op orde gebracht 

worden. Daarnaast moet bekeken worden in hoeverre we een eigen netwerk rond 

jeugdigen kunnen opbouwen. Ook in Beschermd Wonen is een onderdeel van jeugd 

opgenomen, dat wordt gevolgd en daarmee wil het college ook zeker doorgaan. 
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Naar aanleiding van deze beantwoording van de vragen reageert mw. D. van der 

Velden. Zij spreekt namens GroenLinks de zorg uit over de jeugdzorg en de 

bereikbaarheid en betaalbaarheid hiervan voor iedereen. 

Deze zorgen worden gedeeld de fractie van Lokaal Belang. 

Wethouder Winters geeft aan dat het goed is om blijvend alert te zijn op de 

ontwikkelingen en blijven stevig in te zetten op kwalitatief goede jeugdzorg. 

Door GroenLinks is ook gevraagd naar het standpunt van andere partijen.

Alle partijen spreken de zorg uit over de (financiële) ontwikkelingen voor de jeugdzorg. 

Daarnaast worden ook zorgen uitgesproken over het nu al bestaande 

personeelsprobleem in de jeugdzorg

5 Stand van zaken Sociaal Domein

Wethouder Elfrink

Toeslagenaffaire:

M.b.t. de uitbetaling van de toeslagen, deze gaan rechtstreeks naar de 

opvanginstellingen toe. Inmiddels hebben van een lijst van 60 gedupeerden. Deze zijn 

allemaal gebeld, per mail of per brief benaderd.  Van deze 60 heb 10 gedupeerden 

aangegeven graag wat meer hulp te willen hebben. Eerder is een groter aantal 

doorgegeven maar uit screening bleek dat er een aantal mensen ten onrechte op deze 

lijst stond. Dit om verschillende redenen. Of er voor de zorg die wij als gemeente aan 

deze gedupeerden gaan geven voldoende gecompenseerd worden door het rijk kan de 

wethouder nu niet aangeven. 

Caleidoz:

Heeft een intentieovereenkomst getekend met Forte Welzijn en Mozaïk Welzijn over 

samenwerking. Maar ook in samenwerking blijft iedere organisatie zijn eigen “lokale” 

gezicht houden, met een eigen locatie, eigen jongerenwerker en eigen vrijwilligers. Het 

gaan om samenwerken van de bedrijfsvoering achter de schermen, denk aan 

administratie en ICT.

Uitwerking motie Menstruatie-armoede:

Met de scholen zijn inmiddels afspraken gemaakt. Aan een supermarkt is gevraagd om 

direct aan de scholen maandverband en tampons te leveren. Zodra alle punten op de i 

zijn gezet m.b.t. de uitvoering zult u van het college een RIB ontvangen.

Wethouder Winters:

Beschermd wonen:
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Vanaf 1 januari 2023 gaan de financiën langzaam maar zeker verschuiven van de 

centrumgemeente (Arnhem) naar de woongemeente. Dat wil dus zeggen gefaseerd bij 

Arnhem iets er af en bij Zevenaar iets erbij. Er is op dit moment een onderzoek gaande 

naar Beschermd Wonen en de financiën om deze goed te kunnen duiden. Vorig jaar is 

afgesproken dat de hele problematiek m.b.t. Beschermd Wonen in de regio opgelost 

gaat worden.  Hoe het construct gaat worden is nog niet bekend. 

Wachtlijsten:

Bij Wmo en Wmo-begeleiding zijn geen wachtlijsten. Dit komt door extra inzet aan de 

voorkant waardoor aanvragers binnen een of twee weken een afspraak hebben. Bij de 

Jeugdzorg gaat het aan de voorkant maar loopt de achterkant vertraging op door 

capaciteitsproblemen. M.b.v. triage aan de voorkant wordt geprobeerd de echt urgente 

situaties snel op te lossen maar daardoor ontstaat er voor andere zaken wel een 

wachtlijst. We houden dit nauw gezet in de gaten. 

6 Mededelingen portefeuillehouders

Deze zijn al meegenomen bij het vorige agendapunt.

7 Rondvraag

Mw. L. van der Velden: naar aanleiding van een kranten artikel over de 

Gehandicaptenraad vraagt zij of het inderdaad zo is dat er al geruime tijd geen overleg 

plaats gevonden heeft tussen de Gehandicaptenraad en de burgemeester en 

ambtenaren. Er werden in het verleden gesprekken gevoerd over o.a. de 

rolstoelroutes. Worden deze gesprekken weer hervat? 

Wethouder Winters:

Er worden op dit moment kandidaten gezocht voor de Gehandicaptenraad. En zodra 

deze er weer is zullen deze gesprekken zeker hervat worden. 

Dhr. Engels: Nu de energiekosten zo sterkt stijgen vraagt hij zich af of dit tot meer 

uitgaven in het kader van het armoedebeleid tot gevolg heeft.

Wethouder Elfrink: De gemeente is verantwoordelijk voor het uitbetalen van een extra 

toelage, meent de wethouder, van twee maal € 220 voor hen die een inkomen rond het 

sociaal minimum hebben.  De wethouder geeft aan dat zij niet kan bepalen of dit 

voldoende dekkend is. Wethouder Koers onderzoekt wat de mogelijkheden zijn voor 

extra isolatie. Daarnaast heeft de gemeente ook energiecoaches waarop een beroep 

gedaan kan worden. 
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8 Sluiting

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn bijdrage en voor de bijdragen en deelname 

aan de vergaderingen in de afgelopen twee jaar en sluit de vergadering.

 

Namens de Agendacommissie,

Roelien Heemsbergen, commissiegriffier


